
Mazierski J6zef

Radny Rady Miasta Wtocfawek

Zwracam siq z ponownq pro5ba o naprawienie jezdni, kt6ra
jest przedlu2eniem ulicy Kujawskiej skrzy2owanie z ul. Kruszyfskq w kierunku
wiaduktu ul. Wronia.

Jak wspomniatem w mojej wczeiniejszej interperacji z dnia 30.11.2015r.jest to
odcinek ok.100 metrowy, kt6ry wyglqda fatalnie iswym otoczeniem szpeci
wyglqd. Market ALDI , sklep meblowy, KFC zagospodarowali swe otoczenie
bardzo tadnie za6 ten kr6tki odcinek drogi, kt6ry miejscami nie ma jezdni
asfaltowej psuje wyglqd, estetykq i zagospodarowanie tej czqdci osiedla
Potudnie tym bardziej 2e bardzo du2a ilo5i os6b przyjezdnych odwiedza ten
rejon. Nie jest to du2y wydatek wigc sadzq ,2e mo2e by( w b/r naprawiony.

w pi6mie Pana Prezydenta z dnia 16.12.2075r znak 1.0003.62.201.5 zapewnia
mnie Pan, 2e dostrzega potrzebq wykonania naprawy iw 2016r. uwzglqdni
rea lizacjq w/w zada nia.

Dlatego oczekuje na realizacje mojego wniosku o naprawe w/w jezdni.
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